



الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع  
Oman Qatar Insurance Company SAOG

Date: 15<sup>th</sup> January 2024

التاريخ: 15 يناير 2024م

**Subject:** Postponing the disclosure of the annual unaudited financial statements for the period ending on December 31, 2023.

**الموضوع:** تأجيل الإفصاح عن البيانات المالية غير المدققة السنوية للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2023م

With reference to the letter issued by the Capital Market Authority No. 1212/2023 dated Oct 1, 2023, Oman Qatar Insurance Co. S.A.O.G would like to draw the attention of shareholders and investors that it will postpone the disclosure of the preliminary unaudited annual financial statements for the period ending on Dec 31, 2023, as it requires additional clarification work in actuarial analysis and calculating provisions in the International Financial Accounting Standard (IFRS-17).

بالإشارة إلى الخطاب الصادر من الهيئة العامة لسوق المال رقم 1212/2023 المؤرخ في 1 أكتوبر 2023م، تود الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع أن تلفت انتباه المساهمين والمستثمرين الكرام إلى أنها ستقوم بتأجيل الإفصاح عن البيانات المالية السنوية الأولية غير المدققة للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2023م، وذلك لما يتطلب من أعمال إضافية توضيحية في التحليل الاكتواري وحساب المخصصات في معيار المحاسبة المالية الدولي (IFRS-17).

Oman Qatar Insurance Co. S.A.O.G confirms its commitment to the deadlines set by the Capital Market Authority for publishing the preliminary unaudited annual financial statements.

وتؤكد الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع التزامها بالمواعيد المحددة من قبل الهيئة العامة لسوق المال لنشر البيانات المالية السنوية الأولية غير المدققة.



حسن بن ياسين بن علي اللواتي  
Hasan Yaseen Ali Al Lawati  
الرئيس التنفيذي  
Chief Executive Officer